



技术要求

- 1、辅机为6000W激光器配置，位置尺寸仅供参考，实际位置可根据厂房布局实际调整、以现场客服人员确认为准；
- 2、设备放置位置需预留维修与安全通道，维修通道尺寸大于800mm；
- 3、床身部分以及激光器距离墙壁或其他障碍物不得少于1米；
- 4、激光器和水冷机建议配置独立空调房，实际位置以现场客服人员确认为准；
- 5、图示仅供参考，具体根据实际现场为准。

Technical requirement

1. The auxiliary machine is a 6000W laser configuration, and the location size is for reference only, and the actual location can be adjusted according to the actual layout of the plant, and is subject to the confirmation of the on-site customer service personnel;
2. The equipment placement position needs to reserve maintenance and safety channels, and the channel size is greater than 800mm;
3. The distance between the bed and the laser and the wall or other obstacles shall not be less than 1 meter;
4. It is recommended to configure an independent air-conditioned room for lasers and water coolers, and the actual location is subject to the confirmation of on-site customer service personnel;
5. The drawing is for reference only, and the details shall be subject to the actual site.

				HSG 广东宏石激光技术股份有限公司 HSG LASER CO., LTD.	
				三视图 Layout drawing	
				版本 Version	01
				比例 Scale	1:1
				重量 Weight	
				Sheet 1 of 1	
序 号 S/N Design 校对 Proofreader	更改内 容 Change content	审核 Reviewed by 批准 Approved by	签名 Signature	日期 Date	